



unrwa
الأونروا
united nations relief and works agency
for palestinian refugees in the near east
وكالة الأمم المتحدة لإغاثة وتشغيل
اللاجئين الفلسطينيين في الشرق الأدنى

department of
administrative support
gaza field office

po box 61
gaza city

t +972 8 677 7333
+972 8 282 0508
f +972 8 677 7444

www.unrwa.org

ADVERTISEMENT

Request for Quotation, RFQ

Date of Issue
20/09/2022

The Field Procurement Office, UNRWA – Gaza Field Office invites the contractors registered with the Palestinian Contractors' Union under the **1st, 2nd, 3rd, 4th and 5th Building Category** to submit their tenders as follows:

Tender No. T/M/38/2022

Aerially Visible Signage on UNRWA Installations at Gaza and North

أعمال لافتات مرئية من الجو على أسطح منشآت الأونروا (غزة - الشمال)

Interested and eligible contractors may express their interest and then download an electronic complete set of tender documents through the United Nations Global Market web site www.ungm.org as from **Wednesday 21/09/2022**

For more information about registration mechanism on UNGM, please refer to the advertisement issued on 25/05/2022 and attached herewith.

Tender Closing Date	Sunday 25/09/2022 at 12:00 noon ملاحظة/ يجب رفع وثائق المناقصة حتى 12 ظهراً في نفس اليوم فقط و لن ينظر في العروض المقدمة بعد هذا الموعد.
Bid Bond	/
Tender Fees	/
Project Duration	6 weeks only
VAT	The project is VAT Exempt

يمكن لشركات المقاولات المعنيون بالمشاركة في هذا العطاء تحميل وثائق العطاء من الموقع الإلكتروني المذكور أعلاه ، و يقوم المشارك بتعبئة الأسعار في جدول الكميات و كذلك تحليل السعر و إعادة رفع الملفات المطلوبة على موقع UNGM (نسخة مختومة و موقعة من جدول الكميات المسعر PDF + نسخة Excel و تحليل السعر و نموذج تقديم العطاء مرفقاً معها نموذج RFQ مختوماً و موقعاً حسب الأصول) ل

مزيد من المعلومات بخصوص عملية التسجيل في موقع UNGM يرجى الإطلاع على الإعلان الصادر بتاريخ 2022/5/25 و المرفق هاهنا.

- Preliminary/ formal Evaluation Criteria are set out in the tender documents (Preliminary Bid Evaluation Sheet).
- The Evaluation will be carried out in line with applicable UNRWA procurement principles and procedure, in particular principles of:
 - a) Best Value for Money, including supply and market stability aspects under risk management consideration.
 - b) Effective Competition.
 - c) Interest of the Agency, incorporating the above aspects.
 - d) Consistency in form, spirit and substance with tender requirements and objectives.

El Halabi

Mahmoud El Halabi

Procurement Officer, Construction



دائرة الإسناد الإداري
مكتب إقليمي غزة

ص.ب 61
غزة

هاتف +972 8 677 7333
+972 8 282 0508
فاكس +972 8 677 7444